

Title (en)

Supporting element for the spring slats of a slatted base to the lateral parts of a bed frame.

Title (de)

Lagerung für die Federleisten eines Lattenrostes an den Seitenteilen von Bettrahmen.

Title (fr)

Support entre les lattes d'un sommier à lattes et les parties latérales du sommier.

Publication

EP 0273438 A1 19880706 (DE)

Application

EP 87119286 A 19871229

Priority

- DE 3700022 A 19870102
- EP 87119286 A 19871229

Abstract (en)

The supporting element has a supporting body (3) which encloses the respective end of the spring slats (1) in the manner of a cap and is plugged onto or inserted into at least one cylindrical holder (4) which is to be attached to the side part (2) of the frame in the longitudinal direction of the spring slat (1). The assembly work is to be facilitated without great additional outlay by the fact that the cylindrical holder (4) bearing the supporting body (3) can be inserted into a vertical guide (5), fitted with a limiting stop (12), of an attachment part (6). <IMAGE>

Abstract (de)

Bei einer Lagerung für die Federleisten (1) eines Lattenrostes an den Seitenteilen (2) von Bettrahmen mit einem das jeweilige Ende der Federleisten (1) kappenartig umschließenden Lagerkörper (3), der in Längsrichtung der Federleiste (1) mindestens einer am Rahmenseitenteil (2) zu befestigenden zylindrischen Halterung (4) aufgesteckt bzw. in diese eingesetzt ist, soll die Montagearbeit ohne großen zusätzlichen Aufwand erleichtert werden. Die Lösung dieser Aufgabe erfolgt dadurch, daß die den Lagerkörper (3) tragende zylindrische Halterung (4) in eine mit einem Begrenzungsanschlag (12) ausgestattete senkrechte Führung (5) eines Befestigungsteiles (6) einschiebbar ist.

IPC 1-7

A47C 23/06

IPC 8 full level

A47C 23/06 (2006.01)

CPC (source: EP)

A47C 23/063 (2013.01); **A47C 23/064** (2013.01)

Citation (search report)

[X] FR 2549912 A1 19850201 - DUNLOP SA [FR]

Cited by

EP0397069A1; EP0586367A1; EP0716822A1; EP1013200A1; BE1012356A3; FR2762767A1; FR2666495A1; BE1006008A3; DE29619494U1; DE19746156B4; NL1003613C2; EP0819397A1; EP1570768A1; DE202007001027U1; US6237170B1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR LI SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0273438 A1 19880706; DE 3700022 A1 19880714; DE 3700022 C2 19981022; DE 8815442 U1 19890216

DOCDB simple family (application)

EP 87119286 A 19871229; DE 3700022 A 19870102; DE 8815442 U 19881213